
Către Conducerea Departamentului de Fizică şi Chimie,

Ca urmare a mesajului din data de 3 noiembrie 2015 vă rog să analizaţi posibilitatea acordării

unei gradaţii de merit începând din anul 2015, având în vedere implicarea mea în activităţi didactice,

instituţionale şi de cercetare.

Subliniez faptul că, sunt angajata Universităţii Tehnice din Cluj-Napoca din anul 1998 şi în

tot acest interval de timp nu am beneficiat niciodată de gradaţie de merit, cu toate că am depus

eforturi susţinute în sensul recunoaşterii activităţii mele profesionale, iar punctajele obţinute în urma

evaluărilor individuale m-au plasat constant în poziţii care mă onorează atât pe mine personal cât şi

colectivul din care fac parte (departament, facultate).

Prin toată activitatea desfăşurată, consider că mi-am adus şi eu aportul la poziţia fruntaşă

("Grad de încredere ridicat" - ARACIS (2013 – 2018) şi "Universitate de cercetare avansata şi

educaţie" - Ordinul MECTS nr. 5262 din 5.09.2011) în care se poziţionează la ora actuală

universitatea noastră.

Pe baza celor enumerate, consider ca la evaluarea activităţii pe care am desfăşurat-o, în

vederea acordări gradaţiei de merit, se impune punerea în balanţă a întregii mele activităţi.

Ataşez în anexă un CV, Raportul de autoevaluare, Fişa sintetică.

Cu stimă,

13.11.2015 Prof.dr.ing. Violeta Popescu


